環球科技大學外國學生抵台資料及接機申請表
TransWorld University Airplane Arrival and Airport Pick-up Form

※ 請以中文或英文正楷逐項填寫 Please type or print clearly in Chinese or English.
基本資料Personal Information

	系
Department
	
	部別
Program
	· 大學部Undergraduate Program
· 碩士班Master Program

	申請人姓名
Applicant Name
	(中文In Chinese)
	性　別
Gender
	· 男Male
· 女Female

	
	(英文In English)
	護照號碼
Passport No.
	

	國　籍
Nationality
	
	電　話
Telephone
	(Home)
(Mobile)
	E-mail
	1.
2.

	住　址
Home Address
	


緊急聯絡人Emergency Contact Person

	姓　名
Name
	
	性　別
Gender
	· 男Male
· 女Female

	關　係
Relationship
	
	電　話
Telephone
	(Home)

(Mobile)
	E-mail
	1.

2.


抵台資料Arrival Information            
接機申請Airport Pick-up Application：( Yes ( No
	抵達日期
Flight Arrival Date
	
	抵達時間
Flight Arrival Time
	

	班機出發地點
Flight Origin
	
	班機抵達地點
Flight Destination
	

	航空公司
Airline
	
	班機編號
Flight Number
	

	隨行人員
Accompanying Persons
	

	備註
Remarks
	★若提早抵台的學生，請在此一欄項註明您的1)在台住處；2)親友通訊，以利我們保持聯絡等事宜。
Please leave the contact information of your relatives or friends in Taiwan to be in touch with us,
if you decide to arrive early.


注意事項 Notices

1. 所有國際學生抵台或需要接機的學生必須填寫此張申請表。

All international students who return to Taiwan or need Airport Pick-up must complete this form.
2. 本校提供的免費接機服務日期為九月九日和九月十日。
The free pick-up service is only available between September 9 and September 10.
3. 本校統一於台灣桃園國際機場接機。
We will pick you up at Taiwan Taoyuan International Airport.
4. 如需接機，請在出發前15日將此申請表以email或傳真方式通知本中心。
This form should be submitted at least 15 business days before departure by email or fax.
5. 抵達時間有任何異動，請務必於三天前以E-mail通知本中心。
Any changes in arrival information must be notified via E-mail at least three days in advance.
※ 聯絡資訊Contact Information:

Ms. Zoe Chang 張雅惠小姐 
環球科技大學 國際暨兩岸事務處 Office of International & Cross-Strait Affairs 
Tel: +886-5-5370988 ext. 2231-2236
Fax: +886-5-5370989  E-mail: cia@twu.edu.tw  zoeccc@twu.edu.tw 
